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Protokoll ört vid styrelsemöte fiir Haga-Brunnsvikens vänner 2013-03

Närvarande: tars Suadstninc, Peter Schanta Hugo Grimlun{ EIta Östron! Marianne
Lundberg, Torbjörn Ho hnberg, Margareta Holmberg

§1) Mötet öppnades av Lars.

§2) Dagordningen godktindes.

§3) Protokollen från TlTT-02 samt 30/i-03 gicks igenom och lades till handlingarna.

§4) Planiirenden. remisser.rapporter
Lars redogjorde ftir senaste turerna kring Nora länken och Bellevue samt sammanfattade
HBV:s ståndpunkt enligt yttrandet över plansamrådsftirslaget. Planen innebrir ett regelrätt
intrång iNSP vilket strider mot lagen.

tars redogiorde vidare fiir HBV:s l,ttrande över fiirslaget till planering fiir Albanoområdet.
Beslöts att Stockholms stadsbyggnadsborgarråd Py Börjesson ska inbjudas till årsmötet ftir

att presentera Albano ftirslaget.
Nämndes att Christian representerar loreningen i FFE efter Peter.

§5) Ekoaomiek rapport
Hugo redogiorde ör balansråikningen. Allt material åir liimnat till revisorema.

Konstaterades att antalet betalande medlemmar sjunkit oroväckande mycket det senastearet.
Beslöts dåirftir att en text ska in i Hagabladet snarast om vikten av alt man betalar sin
medlemsavgift. Beslöts också attfuägaHelena tundberg om hon silure i vår skulle kunna
tänka sig att ringa runt till dem som inte har betalat.

§ 6) Pro gramverksamheten
Årsmötet hails tisdag 6i5.

§fl Medlemsregistret
Beslöts att Ella och Margareta kåiffas och reder ut det som åir oklart vad gäller ej betalda
medlemsavgifter.

§8) Öwiea fr,ågor
Ella berättade om konferensen "Aldrig långt till naturen" arrangerad av länsstyrelsen 3/4.

§9) Niista möte
Nästa möte beslöts till 23 I 4.
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§10) Mötet avslutades.

Vid protokollet

ut*iå{t{,t

justeras

r\
)

Marianne Lundberg Lars Sundström


